

YUKON

CANADA

ORDER-IN-COUNCIL 2019/10

LICENSED PRACTICAL NURSES ACT

Pursuant to section 2 of the *Licensed Practical Nurses Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Erika Oppen and Matthew Wilson, licensed practical nurses, are each appointed as a member of the Licensed Practical Nurses Advisory Committee for a three-year term.

2 Mieke Leonard is appointed as a member of the Licensed Practical Nurses Advisory Committee for a three-year term.

3 Jill Wnek is appointed as chair of the Licensed Practical Nurses Advisory Committee for a term ending January 17, 2021.

Dated at Whitehorse, Yukon,
January 17,

2019.


Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon

YUKON

CANADA

DÉCRET 2019/ 10

LOI SUR L'IMMATRICULATION DES
INFIRMIÈRES ET
INFIRMIERS AUXILIAIRES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 2 de la *Loi sur l'immatriculation des infirmières et infirmiers auxiliaires*, décrète :

1 Erika Oppen et Matthew Wilson, des des infirmières et infirmiers auxiliaires immatriculés, sont nommés membres du Comité consultatif des infirmières et infirmiers auxiliaires immatriculés pour un mandat de trois ans.

2 Mieke Leonard est nommée membre du Comité consultatif des infirmières et infirmiers auxiliaires immatriculés pour un mandat de trois ans.

3 Jill Wnek est nommée présidente du Comité consultatif des infirmières et infirmiers auxiliaires immatriculés pour un mandat se terminant le 17 janvier 2021.

Fait à Whitehorse, au Yukon,
le 17 janvier

2019.